
 

 

                                                                                                

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 3 torsdag den 11. 4. 2013 kl. 19.30 – 

21.30 

Mødet blev holdt hos Ole Allin Jensen i 17.4 

Afbud fra Patrick og Erling 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: Godkendt. 

Pkt. 2 Godkendelse af referater af bestyrelsesmøder den 13. november 2012 og 31.januar 

2013. 

Beslutning: Godkendt. 

Pkt. 3 Status arbejdsplan, herunder a) Nye it-programmer og administration varme m.v. b) 

Revision af hjemmesiden c) Revision af vejledende retningslinjer d) Foreningens økonomi 

e) aktiviteter (se fremsendelsesskrivelse). 

Ad. a) Forskellige muligheder, der kan dække både administration, regnskab og varme, er 

under afdækning.  

Ad. b) Gennemgang af nuværende indhold foretages inden sommerferien (juli). 

Ad. c) Under udarbejdelse.  

Ad. d) Gennemgang foretages inden sommerferien.  

Ad. e) Ole Andersen og Yorgi Bunyoz har meldt sig til at arrangere sommerfesten den 24. 

august 2013. Der opfordres til at flere melder sig. Anne Dorte Berg har meldt sig til at 



arrangere loppemarked den 25. maj 2013. Forskønnelsesdagen afholdes den 11. maj 

2013. 

Pkt. 4 Drøftelse af tilbagemelding fra BDO vedr. forslag fra Otto Guldberg om yderligere 

specificering af varmeregnskab  

Varmeregnskabet specificeres fremover yderligere, såfremt det kan gøres uden udgifter 

for foreningen.  

Pkt. 5 Parkeringsforhold i Nivåvænge . 

Til tider parkeres med store mellemrum eller skråt over flere pladser, således 

parkeringsarealet ikke udnyttes optimalt. Der laves test på et mindre areal med tydeligere 

markering af parkeringsbåsene.  

Pkt. 6 Næste møde den 13. juni kl. 19.30, herunder aftale om sted for afholdelse 

Afholdes hos Kim i 13-3. 

Pkt. 7 Evt.  

- Frank informerede om, at der indtil videre kun har været få og små ledningsbrud på 

varmenettet i dette varmeår.    

  


